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VAN DE VOORZITTER 

 
In de eerste column van dit jaar schreef ik dat ik hoopte 
dat de ingelaste partijraad op 15 januari ervoor zou zorgen 
dat we als partij eensgezind de toekomst in kunnen gaan. 
Het is echt hoopvol dat die partijraad weliswaar best 
intens en emotioneel was af en toe, maar dat we aan het 
einde van de zaterdag inderdaad met de neuzen dezelfde 
kant op De Moed (red: ons partijpand in Amersfoort) weer 
hebben verlaten. Daarmee hebben we een eerste stap 
gezet naar een toekomst waarin we als partij de weg weer 
omhoog gaan vinden.  
 
Daar is natuurlijk nog wel veel meer voor nodig. Op 3 
februari is er een regioconferentie geweest in Bemmel, 
waar een programma en kandidatenlijst voor het Europees 
Parlement en een kandidatenlijst voor een nieuw 
partijbestuur als belangrijkste onderwerpen op de agenda 
stonden. Op het congres van 2 maart aanstaande zal de 
discussie over het programma en de kandidatenlijsten 
afgerond worden. Deze onderwerpen zijn natuurlijk ook 
besproken tijdens een ledenvergadering op 15 januari, 
waarover verderop in deze leeSPost meer. 
 
Ik hoor zeggen dat we als partij op een kruispunt staan. 
Met de veranderingen die we al hebben gehad, een deels 
nieuwe Kamerfractie, een nieuwe partijleider en de 
belangrijke verandering die er aan komt, een nieuw 
partijbestuur, denk ik dat dat klopt. Een kruispunt waarop 
we als partij de kans hebben om het anders aan te pakken 
waar nodig en het goede te behouden. We zitten midden 
in een grondige analyse van de verkiezingscampagne en 
het resultaat van die verkiezingen. Een nieuw 
partijbestuur kan met de uitkomsten van die analyse 
direct aan de slag. 
 
Intussen is Jimmy Dijk wel aardig ‘los’, met verschillende 
bijeenkomsten met leden in het land, diverse media-
optredens en goede aanvallende debatten. Bij de laatste 
peiling stegen we een zeteltje. Eén zwaluw maakt nog 
geen zomer, maar de weg omhoog is in ieder geval wel in 
beeld. 
 
De schouders er onder en aan de slag! 
 

 
 
Hartelijke groet, 
 
Hans Boerwinkel 
Voorzitter SP Doetinchem 
 
06-38763798 
hansboerwinkel.sp@gmail.com 

 

 
 
 
 
LEDENVERGADERING 

Tijdens de ledenvergadering stonden er veel onderwerpen 
op de agenda. 
De vergadering werd gestart met een dankwoord aan 
Jasper Knipping, die onlangs is gestopt als 
fractievoorzitter.  

Aansluitend werden het jaarverslag en het jaarplan van de 
afdeling besproken. De aanwezige leden konden zich er in 
vinden, dus daar gaat de afdeling Doetinchem in 2024 
hard mee aan de slag.  
Ook hebben we de voordracht van de kandidaten voor het 
Europees Parlement en die voor het nieuwe Partijbestuur 
doorgenomen, waarbij de aanwezige leden hun steun 
uitspraken aan Hans Boerwinkel voor zijn kandidatuur als 
algemeen partijbestuurslid. Na een mooie, kritische en 
inhoudelijke discussie over het concept 
verkiezingsprogramma, zullen er een aantal 
wijzigingsvoorstellen worden ingediend in aanloop naar 
het Congres. 
Tot slot hebben de aanwezige leden het nieuwe 
afdelingsbestuur gekozen.  
 

VRIJWILLIGER VAN HET JAAR: EEF DIEPENBROEK 

 
Tijdens de gezellige 
nieuwjaarsbijeenkomst na de 
ledenvergadering, is Eef 
Diepenbroek uitgeroepen tot 
vrijwilliger van het jaar. Hij was 
de eerste die deze wisseltrofee in 
ontvangst mocht nemen en kreeg 
daarnaast het boek 'De 
Bovenbazen' van Ollie B. Bommel 
cadeau. 

Eef zet zich al jaren met hart en ziel in voor onze afdeling. 
Bij vrijwel ieder actiemoment is hij van de partij, zorgt dat 
alle spullen op orde en aanwezig zijn, met de bakfiets of 
de auto, door weer en wind. Deze extra blijk van 
waardering is door Eef dik verdiend! 
De trofee zal volgend jaar door Eef worden uitgereikt aan 
een vrijwilliger die deze titel volgens hem verdient. 
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IN MEMORIAM: CHANTAL DE VRIES 
Eind januari bereikte ons het bericht 
dat Chantal de Vries op 52-jarige 
leeftijd is overleden. Chantal kreeg 
vorig jaar de diagnose kanker en heeft 
helaas nog maar weinig tijd gekregen. 
 
Chantal was lid van de SP sinds 15 mei 
2003 en was betrokken bij de 

oprichting van de SP-afdeling Doetinchem in februari 2004. 
Ze was organisatiesecretaris vanaf december 2003 toen de 
afdeling nog in oprichting was en vervulde die functie tot 
december 2006. Ook was ze algemeen bestuurslid, 
hulpdienstmedewerker en kaderlid.  
Mede door haar beroep, ze was arts, was ze sterk betrokken 
bij het thema zorg en ze werd daarom ook door Agnes Kant 
gevraagd mee te denken over hoe de zorg anders en beter 
kan.  
Later werd Chantal coach waar ze haar kennis vanuit de zorg 
combineerde met hulpverlening met de zachte kracht van 
paarden. Hoewel ze al geruime tijd geen actieve rol meer in 
de afdeling vervulde, nam ze wel regelmatig contact op als 
het ging om wat haar ervaringen waren in de zorg. Ook 
tijdens het opbouwen van de beweging rondom het 
Nationaal ZorgFonds was ze actief betrokken. 
 
We gaan in Chantal een sterk betrokken mens met een groot 
sociaal hart missen. 
We wensen haar dierbaren veel sterkte met dit enorme 
gemis. 
 

NIEUWS UIT DE FRACTIE 
De vorige keer schreef ik dat er in de raad een groot 
onderwerp voorbij zou komen, namelijk Flexcity. Een plan 
voor het bouwen van 300 permanente woningen in de 
Spoorzone en het reserveren van ruimte voor 200 
flexwoningen die er pas komen wanneer zij in andere 
gemeenten niet meer nodig zijn. Met de komst van de 300 
woningen in de Spoorzone kunnen wij van harte instemmen, 
maar dat geldt niet voor de 200 flexwoningen, waarvoor we 
jarenlang bouwgrond vrij moeten houden, terwijl je die grond 
ook duurzaam kunt ontwikkelen en permanente sociale 
huurwoningen kunt bouwen. Met reserveren van grond voor 
flexwoningen wordt de woningnood namelijk niet opgelost. 
Helaas kwam er van het gehoopte vuurwerk in de raad niets 
terecht, de meeste partijen waren het zo eens met het 
voorstel dat zij er niet eens meer over wilden debatteren. Wij 
hebben wel ons standpunt via een stemverklaring kunnen 
geven voordat wij tegen dit plan hebben gestemd. Een ander 
onderwerp waarover werd gestemd is de RegioExpres (een 
extra sneltrein tussen Arnhem en Doetinchem). Mede door 
de aanhoudende acties van verschillende SP afdelingen komt 

het dubbelspoor er nu eindelijk echt. 
Actievoeren loont dus wel degelijk en 
dit succes hebben we uiteraard ook in 
de gemeenteraad geclaimd. 
 
Hartelijke groet, 

Harry Bosman 
Fractievoorzitter SP Doetinchem 

 
 
 
 
 
REGIOCONFERENTIE IN BEMMEL 
Op 3 februari was ik als afgevaardigde mee naar de 
Regioconferentie. Hier werden de diverse 
wijzigingsvoorstellen die uit de ledenvergaderingen van de 
Gelderse SP-afdelingen kwamen besproken en nader 
toegelicht door de afgevaardigden. Voor Doetinchem heeft 
Harry Bosman deze taak op zich genomen. 
 

 
 
Vera Inekci, SP’er werkzaam voor The Left (een links 
Europees samenwerkingsverband waar de SP ook deel van 
uitmaakt), lichtte het verkiezingsprogramma toe en 
reageerde op vragen en de inbreng van de afgevaardigden. 
Over de wijzigingsvoorstellen zal op het Congres op 2 maart 

door de afgevaardigden van alle afdelingen worden 
gestemd. Op deze manier heeft dus ieder individueel lid 
invloed op het verkiezingsprogramma. 
Daarna kwam Hans aan het woord over de 
conceptkandidatenlijst Europese verkiezingen 2024. 
Ook hier konden de afdelingen vragen stellen en 
opmerkingen plaatsen. 
De regioconferentie werd bezocht door een 80-tal leden en 
het was mooi om mee te maken hoe betrokken de diverse 
afdelingen waren met het reilen en zeilen van onze partij, en 
iedereen zijn of haar zegje kon doen in goede harmonie. 
Het was de eerste keer dat ik aanwezig was bij een 
regioconferentie, in aangenaam gezelschap van Hans, Harry 
en Petra en het is me goed bevallen! 
 
Doortje Hoppenrijs 

 

Wat is er te doen in februari/maart 2024 

12 februari Bestuursvergadering 

17 februari Kloppen / Buurten 

19 februari Kerngroepavond 

2 maart Congres XXIX 

4 maart  Bestuursvergadering 

* Als je ergens bij aanwezig wilt zijn, neem dan even 
contact op met Hans Boerwinkel of stuur een mail 
naar: doetinchem@sp.nl  voor meer info. 
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